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Abstract (en)
[origin: US5044184A] The profiled cylinder (38) seated in an insertion opening (87) of the lock housing (7) is guided by a retaining bracket (93) and
fixed centrally by a detent pin (121) on the retaining bracket (93). The detent pin (121) is guided displaceably on a slide piece (103) and initially
stressed by a spring (131) towards the profiled cylinder (38). The profiled cylinder (38) contains a reading device for en electronic key, which device
is connected through a plug-in connection (89) with an electronic circuit of the lock. The plug-in connection (89) and the detent pin (121) are so
adapted to one another that the detent pin (121) firstly fixes the profiled cylinder (38) on the pedestal (93) before the slide piece (103) guided in
centered manner in relation to the pedestal (93) closes the plug-in connection (89). In this way defects of alignment of the plug-in connection (89)
and damage to its contact elements (107, 109 ) are avoided.

Abstract (de)
Der in einer Einstecköffnung (87) des Schloßgehäuses (7) sitzende Profilzylinder (38) wird von einem Haltebock (93) geführt und von einem
Rastzapfen (121) an dem Haltebock (93) zentriert fixiert. Der Rastzapfen (121) ist an einem Schlitten (103) verschiebbar geführt und wird von einer
Feder (131) zum Profilzylinder (38) hin vorgespannt. Der Profilzylinder (38) enthält eine Leseeinrichtung für einen elektronischen Schlüssel, die über
eine Steckverbindung (89) mit einer elektronischen Schaltung des Schlosses verbunden ist. Die Steckverbindung (89) und der Rastzapfen (121)
sind so aufeinander abgestimmt, daß der Rastzapfen (121) zuerst den Profilzylinder (38) an dem Lagerbock (93) fixiert, bevor der relativ zu dem
Lagerbock (93) zentriert geführte Schlitten (103) die Steckverbindung (89) schließt. Auf diese Weise werden Fluchtungsfehler der Steckverbindung
(89) und Schäden an deren Kontaktelementen (107, 109) vermieden.
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